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Beantwoording raadsvraag 
 

 

 

Onderwerp Thuiszittende kinderen in Deurne 

 

Datum 

 

4-1-2017 
 

Nummer 

  

… (griffie vult deze in) 

  

Steller vraag Leo Cuijpers Fractie CDA 

 

Portefeuillehouder 

 

… 
 

Steller 

  

…. 

  

Datum afdoening … (griffie vult deze in) 

 

 

Vraag 

Op 1 januari jl. werden we tijdens de toespraak van de burgemeester verrast door de opmerkingen over 

thuiszittende kinderen. Uiteraard is aandacht vragen voor knellende vraagstukken prima. Zeker als het 

om kinderen gaat die niet op een school terecht zouden kunnen terwijl ze leerplichtig zijn en er recht 

op hebben. Het verbaasde ons echter omdat we dit nu voor het eerst horen in de nieuwsjaarspeech en 

er verder nooit over gerept is in bijvoorbeeld de commissie Samenleving of via een Raadsinformatie-

brief gezien de ernst die vanuit de speech naar voren kwam. Daarom hebben we de volgende vragen: 

 

1) Om hoeveel kinderen gaat het in Deurne die geen onderwijs krijgen omdat ze niet op een 

school in Deurne terecht kunnen? 

2) Hoe lang is dit al bekend binnen de gemeente? 

3) Wat is de reden geweest vanuit de informatieplicht de raad hierover niet eerder, eventueel ver-

trouwelijk, te informeren?  

4) Wat is er sinds dit bekend is gedaan om al deze thuiszittende kinderen weer op school te krij-

gen? 

5) Welke rol en verantwoordelijkheid hebben scholen hierin en in welke mate en vorm is de ge-

meente hierbij betrokken? 

 

 

CDA raadslid 

Leo Cuijpers 

 

 

Antwoord 

….. 

 


